

# Dagsorden bestyrelsesmøde i Vordingborg Idrætsråd den 09.03.2022 kl. 18.00, Vintersbøllehallen

<b><u>Vordingborg Idrætsråd</u></b>	<b>Dagsorden</b>	<b>Referat</b>
<b>Deltagere:</b>	Henrik Pape (HP) Ole Madsen (OM) Lars Kleist (LK) Jan Clausen (JC) Allan Søefeldt (AS) Ulla Røngaard, (UR)	
<b>Dato, tid og sted:</b>	09.03.2022 kl. 18.00	
<b>Referent:</b>	<a href="#">Dagsorden bestyrelsesmøde 31.01.2022</a>	
<b>1. Bestyrelses arbejde</b>	Opsigelse af samarbejdsaftalen med kommunen.  Vi arbejder på at ændre beslutningen via de politiske kanaler og ønsker fortræden d. 30. marts HP har bolden på at lave en aftale	
1.01 Facebook og hjemmeside, Lars Kleist	Hjemmeside	
1.01 Kontakt til kommunen, Lars Kleist, Jan Clausen		
1.02 Presseansvarlig, Henrik Pape, Lars Kleist		
1.03 DGI, Henrik Pape		
1.04 DIF, Idrætsråd, Henrik Pape		
1.05 Forenings og fritidsråd, Henrik Pape, Lars Kleist, Jan Clausen		
1.06 Styregruppen §17 stk 4,/ borger indtagelse og nærdemokrati	LK er pt valgt som repræsentant for FORENINGS OG FRITIDSRÅDET	
1.07 Foreninger,, Ulla Røngård,	Problemstillingen rejst af Møn Fodbold Klub omkring lokaletilskud ved øget aktivitet	Pape skriver til Leif.

<b>1.08</b> Idrætspriser, Lars Kleist & Henrik Pape	Ny aftale godkendt og arbejdet går videre som vi plejer	LK deltog i møde d.d. med hele holdet bag idrætspriser, vi fortsætter i samme spor som tidligere og der ligger en klar slagplan for formidling af info til klubberne Showet afholdes d. 5. maj i DGI huset med mødetid kl. 16
<b>1.09</b> Kasserer, Ole Madsen		Regnskab for 2021 blev underskrevet af formanden
<b>1.10</b> Integration ( seniorliv ),		
<b>1.11</b> Kurser / arrangementer, <b>Vidensdeling</b> Lars, Ulla, Allan		
<b>2. Kommende møder / invitationer</b>		
<b>3. Høringssvar</b>		
<b>4. Generalforsamling</b>	22. marts kl. 17.30 på Café Mocca i Præstø	Per Skov har sagt ja til at være dirigent.
<b>5. Eventuelt</b>		<p>HP og LK har haft møde med Michael Kronbæk for at kaste lys over fordelingen af midler til b.la. boldbaner og tennisbaner - et positivt møde som klæde os på til videre formidling af info</p> <p>Firmasporten er økonomisk trængt da der er få brugere af deres hus.</p> <p>Firmasporten undre sig over at de ikke er informeret om at Vordingborg hallen måske skal være modtagecenter for flygtninge, når andre brugere har modtaget besked herom.</p> <p>Nyråd oplyser at de gentagne gange har fået afslag på at lave forbedringer i hallen, mod at kommunen betale materialer og foreningen laver arbejdet.</p> <p>Rulleskøjte hockey går hårdt ud over hallen, som i forvejen er slidt.</p> <p>Bander til fodbold, problemer med at få dem fornyet, da de "tilhører" skolen, silotækning begrænser!!</p> <p>Generel problematik om at skolerne sidder på alt for mange timer i løbet af dagen.</p>
<b>6. Næste møde</b>	<a href="#">Dagsorden bestyrelsesmøde xx.xx.2022</a>	